
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 
 

Jednání číslo 10/2025 

Datum a čas 2.6. 2025 od 19.30 

Místo  Obecní úřad Hlásná Třebaň

Přítomni (7) 
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj,, Jan Valenta, Jan 
Marek, Michal Knor, Martina Musilová 

Omluveni (2) Jana Šváchová, Martina Musilová 

Hosté (2) Daniel Klobouček (LetyGo), Dominik Janík (Citya) 

Zápis zapsal Tomáš Hanč 

Ověřovatelé zápisu Jan Marek, Jan Valenta  

 

1. Zahájení 

1.1. Organizační opatření 
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Tomáše Hanče a za ověřovatele zápisu Jana Marka 
a Jana Valentu. 
 
Usnesení 25/10/1.1:  Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Tomáše Hanče a za 
ověřovatele Jana Marka a Jana Valentu.  
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2. Program zasedání 
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn.   
 
Program zasedání: 

1. Intenzifikace ČOV - SMLOUVA O PŘIPOJENÍ ODBĚRNÉHO ELEKTRICKÉHO ZAŘÍZENÍ K 
DISTRIBUČNÍ SOUSTAVĚ 
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https://www.google.com/maps/place/Obecn%C3%AD+%C3%BA%C5%99ad+Hl%C3%A1sn%C3%A1+T%C5%99eba%C5%88/data=!4m2!3m1!19sChIJEUvcIq2jC0cRS2aKpnGfOyY


 
2. Výstupy z komisí a výborů 
3. Věcná břemena 
4. Různé 

a. Příspěvek organizaci Mezi Břehy 
b. Rozhodnutí o přijetí dotace - Revitalizace ploch v intravilánu. 

 
Usnesení 25/10/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Proti (0), Zdržel se (0) 

2. Intenzifikace ČOV- SMLOUVA O PŘIPOJENÍ 
ODBĚRNÉHO ELEKTRICKÉHO ZAŘÍZENÍ K 
DISTRIBUČNÍ SOUSTAVĚ 

Návrh: Starosta předložil zastupitelstvu návrh smlouvy se společností ČEZ Distribuce a.s. 
Smlouva upravuje parametry přípojky k odběrnému místu, navýšení odběru a navýšení jističe z 
3x40A na 3x125 A. Cena za upravu přípojky je 65 450 Kč. 
 
Usnesení 25/09/02: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh smlouvy s ČEZ Distribuce a.s. a pověřuje 
starostu jejím podpisem. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Proti (0), Zdržel se (0) 

3. Výstupy z výborů a komisí 

Stavební výbor 
Stavební výbor se na svém jednání věnoval následujícím tématům: 

● Příprava nové autobusové zastávky na Rovinách – architekt Juraj Calaj představil návrh 
studie nové autobusové zastávky, která řeší umístění, provedení zastávkového přístřešku 
i začlenění do okolního veřejného prostoru. 

● Majetková příprava související se Studií srážkových vod – výbor se zabýval potřebnými 
kroky k majetkoprávnímu vypořádání pozemků, které jsou dotčeny návrhy na likvidaci 
srážkových vod dle schválené studie. 

2 

https://drive.google.com/open?id=1ZJpkh6Le1WyrC4HiP8x_k6_nqA3-jgV3&usp=drive_fs


 
● Ulice Pod Svahem – II. část – proběhla diskuse nad výsledky průzkumných sond s cílem 

objasnit příčiny nestability povrchu. Výbor se věnoval návrhům na stabilizaci podloží, 
řešení odvodnění a přípravě projektové dokumentace na nový povrch komunikace. 

Okrašlovací komise 

Úprava svahu u hřbitova 
Okrašlovací komise se dohodla na základní úpravě svahu u hřbitova. V nejbližší době bude svah 
upraven tak, aby se předešlo stékání hlíny – zejména doplněním kamenů pro jeho zpevnění. 
Následně bude svah osazen parkovým osivem do sucha, které je již zakoupeno. 
 
V podzimních měsících proběhne další etapa osázení, a to především půdopokryvnými keři a 
růžemi, které pomohou dlouhodobě zpevnit místa s větším sklonem (nalevo i napravo od smrku). 
Dále budou vybraná místa doplněna o shluky vyšších trvalek, například divizen, které doplní 
celkový vzhled a biodiverzitu svahu. 

4. Věcná břemena 

Návrh: V rámci řádného bodu programu se žádná věcná břemena neprojednávají. 

5. Různé 

5.1.  Příspěvek organizaci Mezi břehy 
 
Návrh: Starosta prezentoval zastupitelstvu možnost příspěvku ústavu poskytující domácí 
hospicovou péči Mezi Břehy. 
 
Obec v současné době se spolkem spolupracuje. zajišťují pro nás péči v rámci pečovatelské služby 
pro dva onkologicky nemocné pacienty. Spolek podporuje Středočeský kraj a Město Beroun. 
 
Pořadateli fotbalového turnaje “O pohár starosty” byl věnován výtěžek ze startovného ve výši 8 tis 
korun pro tento spolek.  
 
Starosta navrhuje zvýšit celkový příspěvek z 8 tis. na 20 - 25 tis. 

 

Usnesení 25/10/5.1:  Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního příspěvku spolku Mezi 
Břehy, z. ú., ve výši 17 000 Kč. Celkový příspěvek obce včetně výtěžku z turnaje tak činí 25 000 Kč. 
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https://drive.google.com/open?id=1ZyfsMIqzSTBZO9mRpkMaJV7-X6jZHXcd&usp=drive_fs


 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 
 

5.2.  Rozhodnutí o přijetí dotace - Revitalizace ploch v intravilánu. 
 
Návrh:  Obci byla poskytnuta dotace na Revitalizaci ploch veřejné zeleně v intravilánu obce 
Hlásná Třebaň. V rámci dotace bude vysázeno 44 nových stromů. Dotace je poskytována i na 
následnou péči o stromy po dobu 3 let. Výše dotace je 362 786 Kč. Vlastní prostředky obce 78 480 
Kč. 

 

Usnesení 25/10/5.2:  Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace v projektu Revitalizace ploch 
veřejné zeleně v intravilánu obce Hlásná Třebaň („Projekt“) v rámci Operačního programu Životní 
prostředí 2021-2027 („OPŽP“) ve výši 362 786 Kč. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Juraj Calaj, Jan Valenta, Jan Marek, 
Michal Knor, Jana Šváchová, Proti (0), Zdržel se (0) 
 

5.3.  Představení fungování poptávkové dopravy  
 
Hosté Daniel Klobouček (LetyGo), Dominik Janík (Citya) představili zastupitelům fungování 
poptávkové dopravy v našem regionu. Zastupitelé o poptávkové dopravě diskutovali jako o 
možnosti doplnění současné sítě veřejné dopravy 
 

Příští jednání zastupitelstva 

Jednání číslo 11/2025 

Datum a čas 16. 6. 2025 od 19.30 

Místo  Obecní úřad Hlásná Třebaň

Zapisovatel Jiří Krátký 

 
 

Ověřovatelé Jan Marek …………………………………….. dne ……….……….………. 
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https://www.google.com/maps/place/Obecn%C3%AD+%C3%BA%C5%99ad+Hl%C3%A1sn%C3%A1+T%C5%99eba%C5%88/data=!4m2!3m1!19sChIJEUvcIq2jC0cRS2aKpnGfOyY
https://drive.google.com/open?id=1_CDhQkdSInPwBEN2wVbPrhSXYjVtDvM4&usp=drive_fs
https://drive.google.com/open?id=1_CDhQkdSInPwBEN2wVbPrhSXYjVtDvM4&usp=drive_fs


 

 Jan Valenta …………………………………….. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek …………………………………….. dne ……….……….………. 
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